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Protokół Nr VI/07 
sesji Rady Miejskiej w Czempiniu  

odbytej w dniu 30 marca 2007 roku  
o godzinie 16.00 w Urzędzie Gminy w Czempiniu  

 
 
Obrady rozpoczęto w dniu 30 marca 2007 roku o godzinie 16.00. 
Obrady zakończono w dniu 30 marca 2007 roku o godzinie 18.30.  
W VI sesji Rady Miejskiej udział wzięło 15 radnych. 
Ponadto, uczestniczyli w niej: 

• Burmistrz Gminy Czempiń – Dorota Krystyna Lew; 
• Zastępca Burmistrza Gminy Czempiń – Jan Kaźmierczak; 
• Skarbnik Gminy Czempiń Agata Cichocka – Augustyniak; 
• Radca prawny – Ewa KsiąŜkiewicz; 
• Przedstawiciel Komendy Powiatowej Policji w Kościanie – nadkomisarz Przemysław 

Mieloch; 
• Przedstawiciel Komisariatu Policji w Czempiniu – Adam Kaźmierczak; 
• Radny Powiatu Kościańskiego – Karol Malicki; 
• Dyrektorzy Gminnych Jednostek Organizacyjnych, 
• Kierownicy Referatów Urzędu Gminy w Czempiniu,  
• Sołtysi i Przewodniczący Zarządu Osiedla w Czempiniu, 
• Dziennikarze, 
• Mieszkańcy gminy Czempiń. 

 
Do punktu 1 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz w dniu 30 marca 2007 
roku o godzinie 16.00 otworzył VI sesję Rady Miejskiej i po powitaniu radnych oraz gości 
oświadczył, Ŝe zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz zaproponował, aby Rada 
Miejska w Czempiniu na  sekretarza obrad VI sesji powołała Wiceprzewodniczącego Rady 
Miejskiej w Czempiniu radnego Przemysława Sztukowskiego, który wyraził zgodę na 
pełnienie tej funkcji.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 14 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” powołała na sekretarza 
obrad VI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu radnego Przemysława 
Sztukowskiego.    

 
Do punktu 2 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe radni 
Rady Miejskiej w Czempiniu otrzymali porządek obrad VI sesji wraz z zaproszeniem oraz Ŝe 
na jego ręce wpłynął wniosek Burmistrz Gminy Czempiń o wprowadzenie do porządku VI 
sesji punktu: „Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości najniŜszego wynagrodzenia 
zasadniczego pracowników zatrudnionych w Zakładzie Gospodarki Komunalnej                         
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w Czempiniu oraz porozumienia odnośnie ustalenia wartości jednego punktu w złotych dla 
sporządzenia przez pracodawcę tabeli miesięcznych stawek wynagrodzenia zasadniczego 
pracowników”.  
Wniosek stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 14 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” wprowadziła punkt: 
„Podj ęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości najniŜszego wynagrodzenia 
zasadniczego pracowników zatrudnionych w Zakładzie Gospodarki Komunalnej 
w Czempiniu oraz porozumienia odnośnie ustalenia wartości jednego punktu             
w złotych dla sporządzenia przez pracodawcę tabeli miesięcznych stawek 
wynagrodzenia zasadniczego pracowników” w punkcie 10 a porządku obrad VI 
sesji Rady Miejskiej w Czempiniu.   

 
Wobec powyŜszej zmiany porządek obrad VI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu, który 
przedstawiał się w sposób następujący: 
 

1. Otwarcie obrad.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu V sesji Rady Miejskiej w Czempiniu. 
4.    Interpelacje i zapytania radnych.  
5.    Sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Kościanie oraz 

informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu 
Kościańskiego za 2006 rok. 

6.    Podjęcie uchwały w sprawie zmian budŜetu i w budŜecie gminy Czempiń na 2007 rok.  
7.    Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg              

w spłacaniu naleŜności pienięŜnych, do których nie stosuje się przepisów Ordynacji 
podatkowej, przypadających Gminie Czempiń lub jej jednostkom organizacyjnym. 

8.    Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy lokalu w budynku połoŜonym w Czempiniu. 
9.    Podjęcie uchwały o powiadomieniu skarbnika gminy o obowiązku przedłoŜenia 

Radzie Miejskiej w Czempiniu oświadczenia dotyczącego pracy lub słuŜby                        
w organach bezpieczeństwa państwa lub współpracy z tymi organami w okresie  
od dnia 22 lipca 1944 r. do dnia 31 lipca 1990 r. oraz  o skutkach niedopełnienia tego 
obowiązku. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/268/02 Rady Miejskiej                   
w Czempiniu z dnia 12 czerwca 2002 roku w sprawie nadania wyróŜnień honorowych. 

10 a. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości najniŜszego wynagrodzenia 
zasadniczego pracowników zatrudnionych  w Zakładzie Gospodarki Komunalnej               
w Czempiniu oraz porozumienia odnośnie ustalenia wartości jednego punktu                   
w złotych dla sporządzenia przez pracodawcę tabeli miesięcznych stawek 
wynagrodzenia zasadniczego pracowników. 

11. Informacja o aktualnej sytuacji i działalności Związku Międzygminnego „Centrum 
Zagospodarowania Odpadów - SELEKT”. 

12. Informacja kwartalna przewodniczących z działalności Komisji stałych Rady 
Miejskiej w Czempiniu.  

13. Informacja z działalności Burmistrza Gminy Czempiń w okresie międzysesyjnym. 
14. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  
15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  
16. Wolne głosy i wnioski.  
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17.  Zakończenie sesji.  
 
Do punktu 3 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz poinformował 
zebranych, Ŝe zapoznał się protokołem z V sesji Rady Miejskiej w Czempiniu i uznał, Ŝe jest 
on zgodny z przebiegiem V sesji Rady Miejskiej w Czempiniu, dlatego wniósł o przyjęcie 
protokołu przez Radę Miejską w Czempiniu bez odczytania.  

 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych jednogłośnie przyjęła protokół 
z V sesji Rady Miejskiej w Czempiniu odbytej w dniu 26 lutego 2007 roku.  

 
Do punktu 4 porządku obrad: 
 
Interpelacje i zapytania zgłosiło 5 radnych: 
 

1. Radny Stanisław Owsianny w sprawach:  
� usunięcia rosnących przy drodze z Czempinia do Piotrkowic chaszczy, które 

zasłaniają wyjazd z ulicy Kwiatowej i stwarzają zagroŜenie dla wyjeŜdŜających 
na główną drogę samochodów;   

� wyrównania nawierzchni ulicy Kwiatowej w Czempiniu;   
2. Radny Piotr Wojciechowski w sprawie wystąpienia do Zarządu Dróg Powiatowych               

w Kościanie o połatanie dziur w drodze z Jarogniewic do Piotrkowic (szczególnie na 
odcinku od drogi A5 do wjazdu do przetwórni); 

3. Radny Jerzy KrzyŜostaniak w sprawach:  
� załatania dziur w nawierzchni drogi powiatowej z Czempinia do Borowa; 
� załatania dziur w nawierzchni drogi gminnej w Borowie; 

4. Radny Wojciech Adamski w sprawie dokończenia prac, które zostały rozpoczęte               
w roku poprzednim na ulicy Kasztanowej w Czempiniu (na poboczu pozostały 
usypane wały ziemi i kamieni, co powoduje zatrzymywanie wody na ulicy i nie ma 
moŜliwości wykaszania pobocza przez mieszkańców); 

5. Radny Krzysztof Giemza w sprawach: 
� dokończenia remontu elewacji budynku Centrum Kultury Czempiń; 
� uporządkowania drogi z Głuchowa do Piechanina – szczególnie na wysokości 

sadu -  wycięcie gałęzi drzew, w które to wyrzucane są śmieci; 
� oznakowania krzyŜówki drogi Czempiń – Piechanin na wysokości 

przedsiębiorstwa Pana Szałagi, poniewaŜ skręca tam wiele pojazdów, nie ma zaś 
przy drodze Ŝadnego oznakowania pionowego ani poziomego, które 
wskazywałoby na istnienie krzyŜówki; 

� rozpoznania moŜliwości doprowadzenia gazu ziemnego do Starego Gołębina               
i przedstawienie informacji o aktualnym stanie i perspektywach gazyfikacji na 
terenie gminy; 

� wyrównania drogi polnej Głuchowo – Srocko Wielkie oraz ulicy Podleśnej                
w Głuchowie.     

 
Do punktu 5 porządku obrad: 
 
Informację na temat „Sprawozdania z działalności Komendanta Powiatowego Policji                   
w Kościanie oraz informacji o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie 
Powiatu Kościańskiego za 2006 rok” przedstawił przedstawiciel Komendy Powiatowej Policji 
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w Kościanie – Zastępca Naczelnika Sekcji Kryminalnej - nadkomisarz Przemysław 
Mieloch.  
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 
Do przedstawionej informacji:  
 
Zastępca Naczelnika Sekcji Kryminalnej - nadkomisarz Przemysław Mieloch złoŜył                    
w imieniu Komendanta Powiatowego Policji podziękowanie za pomoc udzieloną Policji przez 
samorząd gminy Czempiń w 2006 roku, jak równieŜ podziękowanie dla pana Mariusza 
StróŜyka, który wykonał prace instalatorskie w budynku Komisariatu Policji w Czempiniu.   
 
W odpowiedzi na pytanie radnego Aleksandra Wielińskiego o przypadki rozprowadzania 
narkotyków w szkołach na terenie gminy Czempiń Zastępca Naczelnika Sekcji Kryminalnej 
- nadkomisarz Przemysław Mieloch poinformował, Ŝe w roku 2006 Policja nie odnotowała  
w gminie Czempiń przestępstwa w związku z narkotykami, ich posiadaniem czy teŜ 
sprzedaŜą. Nadkomisarz Przemysław Mieloch wskazał, Ŝe statystyki przedstawione                   
w informacji dotyczą miejsca popełnienia przestępstwa, nie wskazują zaś, z jakiego terenu 
jest sprawca. Nadkomisarz Przemysław Mieloch wskazał, Ŝe faktem jest, iŜ Policja 
zatrzymała kilku sprawców mieszkających na terenie gminy Czempiń, którzy popełnili 
przestępstwo w związku z narkotykami, jednakŜe nie miało ono miejsca na terenie gminy 
Czempiń, ale na terenie miasta i gminy Kościan. Nadkomisarz Przemysław Mieloch wskazał, 
Ŝe Policja nie ujawniła przypadku narkotyków w szkołach na terenie gminy Czempiń. 
Nadkomisarz Przemysław Mieloch poinformował, Ŝe Komenda Powiatowa Policji                        
w Kościanie posiada psa przeszkolonego w ujawnianiu narkotyków, ponadto w walce                    
z narkotykami prowadzony jest program w porozumieniu ze szkołami i rodzicami polegający 
na doraźnych kontrolach, które mają na celu działania prewencyjne. Nadkomisarz 
Przemysław Mieloch wskazał, Ŝe nie odnotowano przypadku pojawienia się w szkołach dilera 
z zewnątrz.  
 
Wobec wyczerpania tematyki Nadkomisarz Przemysław Mieloch opuścił obrady sesji Rady 
Miejskiej w Czempiniu.  
 
Do punktu 6 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie zmian budŜetu i w budŜecie gminy Czempiń na 2007 rok 
przedstawionego przez Skarbnik Gminy Czempiń Agatę Cichocką – Augustyniak: 
 
Przewodnicząca Komisji Finansów i BudŜetu oraz Spraw Socjalnych Rady Miejskiej            
w Czempiniu radna ElŜbieta Grygier poinformowała, Ŝe Komisja zapoznała się                             
z projektem uchwały, nie wnosi uwag do projektu i prosi o jego podjęcie przez Radę Miejską 
w Czempiniu.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr VI/31/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 30 marca 2007 roku              
w sprawie zmian budŜetu i w budŜecie gminy Czempiń na 2007 rok 
przedstawioną przez Skarbnik Gminy Czempiń Agatę Cichocką – Augustyniak.  
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
 

Do punktu 7 porządku obrad: 
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Do projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg                    
w spłacaniu naleŜności pienięŜnych, do których nie stosuje się przepisów Ordynacji 
podatkowej, przypadających Gminie Czempiń lub jej jednostkom organizacyjnym 
przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Zastępcę Burmistrza Gminy Czempiń Jana 
Kaźmierczaka uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr VI/32/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 30 marca 2007 roku              
w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacaniu 
naleŜności pienięŜnych, do których nie stosuje się przepisów Ordynacji 
podatkowej, przypadających Gminie Czempiń lub jej jednostkom 
organizacyjnym przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Zastępcę Burmistrza 
Gminy Czempiń Jana Kaźmierczaka 
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
 

Do punktu 8 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie sprzedaŜy lokalu w budynku połoŜonym w Czempiniu 
przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Burmistrz Gminy Czempiń Dorotę Krystynę 
Lew: 
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew przypomniała, Ŝe przedstawiciele zarówno 
obecnej, jak i poprzedniej Rady Miejskiej w Czempiniu dokonali wizytacji nieruchomości 
gminnych i zostali poproszeni o wydanie opinii na temat dalszych ich losów. Burmistrz 
Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe w przypadku obiektu po szkole w Słoninie i w Jasieniu nie 
moŜe zostać przedłoŜony Radzie Miejskiej w Czempiniu projekt uchwały o sprzedaŜy, 
poniewaŜ trwa wyłanianie firmy, która dokona podziału geodezyjnego i inwentaryzacji tych 
obiektów. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe pomieszczenia, których dotyczy 
projekt uchwały mają odrębną księgę wieczystą, poniewaŜ dokonywano podziału tegoŜ 
budynku przy okazji sprzedaŜy mieszkań komunalnych. Burmistrz Dorota Krystyna Lew 
wskazała, Ŝe gmina nie posiada środków finansowych, aby móc wyremontować pozostałe po 
bibliotece pomieszczenia i dlatego wystąpiła z prośbą do Rady Miejskiej w Czempiniu                    
o podjęcie uchwały, której skutkiem będzie przeznaczenie tej nieruchomości do sprzedaŜy na 
wolnym rynku w trybie przetargu.  
 
Radny Wojciech Adamski wskazał, Ŝe gmina Czempiń jest gminą biedną, tymczasem w ciągu 
ostatnich dziesięciu lat wyremontowano na jej koszt cztery lokale na potrzeby biblioteki – 
budynek po weterynarii w Czempiniu, pomieszczenia pałacu w Czempiniu i wreszcie 
powrócono do pierwotnej koncepcji. Radny Wojciech Adamski wyraził pogląd, Ŝe nie zgadza 
się z opinią Burmistrz Gminy Czempiń o złym stanie budynku, poniewaŜ jego stan jest 
najlepszy ze wszystkich, jakie Komisja Mieszkaniowa wizytowała. Zdaniem radnego 
Wojciecha Adamskiego pięć pomieszczeń biurowych wymaga tylko wymalowania, zaś 
pomieszczenie po sali weterynaryjnej moŜe być biurem dla przyjmowania osób 
niepełnosprawnych, poniewaŜ wjazd jest bezpośrednio z dworu. Radny Wojciech Adamski 
wyraził pogląd, Ŝe naleŜy przemyśleć wykorzystanie tegoŜ lokalu na potrzeby Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Czempiniu lub filii Centrum Kultury Czempiń, którego budynek 
wygląda źle. Radny Wojciech Adamski wskazał, Ŝe sytuacja ta wymaga „globalnego 
rozeznania rynku lokali, które są w Czempiniu” i podjęcia innej decyzji. Radny Wojciech 
Adamski wskazał, Ŝe został równieŜ przedstawiony pomysł, aby w sytuacji, gdy nie znajdzie 
się lekarz do prowadzenia przychodni na ulicy Parkowej, wówczas zostanie tam przeniesiony 
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Ośrodek Pomocy Społecznej. Zdaniem radnego Wojciecha Adamskiego nie powinno się tak 
stawiać sprawy, poniewaŜ musiano by wówczas dokonać wyboru, co faktycznie ma się tam 
znaleźć. Radny Wojciech Adamski zawnioskował do Rady Miejskiej w Czempiniu                       
o wstrzymanie się z podjęciem w dniu dzisiejszym decyzji w tej kwestii i jej ponowne 
rozpatrzenie. Zdaniem radnego Wojciecha Adamskiego gmina ma bardzo duŜe potrzeby 
lokalowe i zbywanie tegoŜ budynku jest w chwili obecnej zbyt pochopną decyzją.  
 
Radny Aleksander Wieliński wyraził pogląd, iŜ nie zgadza się z wypowiedzią przedmówcy, 
poniewaŜ stan tych pomieszczeń wymaga większych prac aniŜeli tylko ich pomalowania, 
poza tym jedna sala znajduje się na dole, natomiast reszta pomieszczeń jest na piętrze. 
Zdaniem radnego Aleksandra Wielińskiego naleŜałoby dokonać w budynku wymiany okien             
i szeregu innych prac, na co gminy Czempiń nie stać. Zdaniem radnego Aleksandra 
Wielińskiego środki ze sprzedaŜy budynku powinny zostać wykorzystane na przystosowanie 
pomieszczeń na ulicy Parkowej dla potrzeb, jakie ma obecnie gmina. Radny Aleksander 
Wieliński podkreślił, Ŝe w poprzedniej kadencji radni Rady Miejskiej w Czempiniu czynili 
starania, aby siedzibą biblioteki stał się budynek przy ulicy Parkowej, poniewaŜ warunki                 
w budynku przy ulicy Gruszkowej były bardzo złe. Radny Aleksander Wieliński wskazał, Ŝe 
gmina posiada jeszcze pomieszczenia, które mogłyby zostać wykorzystane na potrzeby 
Centrum Kultury Czempiń – jak na przykład budynek po kinie przy ulicy 24 Stycznia.     
Radny Aleksander Wieliński wyraził pogląd, Ŝe budynek przy ulicy Gruszkowej powinien 
zostać sprzedany.  
 
Radny Przemysław Sztukowski poprosił Burmistrz Gminy Czempiń o udzielenie odpowiedzi 
na pytania: czy jest podmiot zainteresowany zakupem tej nieruchomości oraz czy moŜna 
podać szacunkową wartość tej nieruchomości, jak równieŜ - na jaki  cel zostaną przeznaczone 
środki ze sprzedaŜy tej nieruchomości.  
 
Radny Stanisław Owsianny wyraził, jako członek doraźnej Komisji Mieszkaniowej, opinię, 
aby sprzedać nieruchomość przy ulicy Gruszkowej. Radny Stanisław Owsianny wskazał, Ŝe 
gmina ma duŜe potrzeby mieszkaniowe, tymczasem na osiedlu przy ulicy Spółdzielców 
znajdują się fundamenty, na których mógłby powstać budynek socjalny. Zdaniem radnego 
Stanisława Owsiannego środki ze sprzedaŜy mogłyby zostać wykorzystane na pobudowanie 
budynku przynajmniej w stanie surowym. Zdaniem radnego Stanisława Owsiannego 
powinien zostać równieŜ sprzedany grunt, na którym w przeszłości miało powstać 
przedszkole. Zdaniem radnego Stanisława Owsiannego naleŜałoby pobudować budynek 
rotacyjny - przejściowy.   
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew w odpowiedzi na pytania radnego 
Przemysława Sztukowskiego wskazała, Ŝe nie moŜna wyłonić rzeczoznawcy, który dokona 
wyceny budynku dopóki nie jest podjęta przez Radę Miejską uchwała o jego sprzedaŜy; 
ponadto – nie ma w tej chwili zainteresowanego zakupem, poniewaŜ nie podawano takiej 
informacji do tej pory z uwagi na brak uchwały Rady Miejskiej. Burmistrz Dorota Krystyna 
Lew wskazała, Ŝe po podjęciu uchwały w prasie oraz Internecie zostanie umieszczone 
ogłoszenie o zamiarze sprzedaŜy i zostanie jej cena określona przez rzeczoznawcę.  
Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe w sprawie mieszkań socjalnych – brane są pod 
uwagę plany, na które wskazał radny Stanisław Owsianny, ponadto – dokonano równieŜ 
rozeznania w sprawie kosztów budowy baraków na cele socjalne. Burmistrz Dorota Krystyna 
Lew podkreśliła, Ŝe problem mieszkań socjalnych jest bardzo powaŜny i zarazem bardzo 
kosztowny.  
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Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe tzw. „sala operacyjna” w budynku przy ulicy 
Gruszkowej ma wysokość około 4,5 metra, zatem nie ma moŜliwości funkcjonowania tych 
pomieszczeń w obecnym kształcie, poniewaŜ byłaby to zbyt duŜa kubatura do ogrzania. 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew podkreśliła, Ŝe na pewno przydatne byłyby dodatkowe 
pomieszczenia dla Centrum Kultury Czempiń, które rozwinęło w ostatnim czasie swoją 
działalność i korzysta równieŜ przy okazji wystaw z sali sesyjnej Urzędu Gminy                           
w Czempiniu. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe przeznaczenie tegoŜ budynku na 
potrzeby Centrum będzie generowało kolejne koszty, na pokrycie których nie ma środków             
w budŜecie. Burmistrz Dorota Krystyna Lew podkreśliła, Ŝe na obecnym etapie nie jest 
wiadomo, czy Ministerstwo Edukacji zapewni środki na obiecane podwyŜki dla nauczycieli              
i moŜe się okazać, Ŝe środki te będą musiały pochodzić z budŜetu gminy, co stanowi kwotę 
240 000 zł przy 5 % podwyŜki, zaś w budŜecie jest zabezpieczona kwota 70 000 zł. Burmistrz 
Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe w momencie, gdy samorząd będzie miał płacić podwyŜki 
dla nauczycieli, trzeba będzie dokonać weryfikacji budŜetu i pozabierać środki zaplanowane 
wcześniej na inne cele. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe naleŜy bardzo ostroŜnie 
podejść do tworzenia kolejnych obciąŜeń dla gminy.  
Burmistrz Dorota Krystyna Lew zaapelowała o podjęcie przedstawionego projektu uchwały, 
poniewaŜ w budynku przy ulicy Gruszkowej konieczna byłaby wymiana okien, instalacji 
grzewczej i być moŜe teŜ elektrycznej.  
 
Radny Przemysław Sztukowski wskazał, Ŝe nie pytał o procedurę, która towarzyszy 
sprzedaŜy lokalu, ale o jego wartość szacunkową, którą powinien znać Burmistrz lub Zakład 
Gospodarki Komunalnej w Czempiniu, poniewaŜ zarządza tym majątkiem i wartość ta musi 
być znana, przynajmniej do celów sprawozdawczych.  
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew podkreśliła, Ŝe wartość budynku się 
zmienia, tymczasem nie posiada ona kompetencji do wykonania wyceny. 
 
Radny Włodzimierz Kuciak wskazał, Ŝe dobrze byłoby pozyskać podmiot, który zakupi lokal 
w budynku przy ulicy Gruszkowej. Zdaniem radnego Włodzimierza Kuciaka naleŜałoby 
równieŜ w odpowiedni sposób rozeznać sytuację, poniewaŜ bardzo istotne jest „wyuczycie 
odpowiedniego momentu sprzedaŜy”. Zdaniem radnego Włodzimierza Kuciaka powinna 
nastąpić sprzedać tego lokalu, jednakŜe po głębszej analizie sytuacji rynkowej i jej 
perspektyw w najbliŜszej przyszłości.  
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew podkreśliła, Ŝe czas będzie działał na 
niekorzyść tego budynku, a gminy nie stać na inwestowanie w niego.   
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 11 głosami „za”, przy                 
3 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podj ęła uchwałę Nr VI/33/07 
Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 30 marca 2007 roku w sprawie sprzedaŜy 
lokalu w budynku połoŜonym w Czempiniu przedstawioną wraz z uzasadnieniem 
przez Burmistrz Gminy Czempiń Dorotę Krystyn ę Lew.  
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 
Do punktu 9 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały o powiadomieniu skarbnika gminy o obowiązku przedłoŜenia Radzie 
Miejskiej w Czempiniu oświadczenia dotyczącego pracy lub słuŜby w organach 
bezpieczeństwa państwa lub współpracy z tymi organami w okresie  
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od dnia 22 lipca 1944 r. do dnia 31 lipca 1990 r. oraz  o skutkach niedopełnienia tego 
obowiązku przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Przewodniczącego Rady Miejskiej  
w Czempiniu radnego Krzysztofa Sankiewicza uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 14 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podj ęła uchwałę                  
Nr VI/34/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 30 marca 2007 roku                           
o powiadomieniu skarbnika gminy o obowiązku przedłoŜenia Radzie Miejskiej             
w Czempiniu oświadczenia dotyczącego pracy lub słuŜby w organach 
bezpieczeństwa państwa lub współpracy z tymi organami w okresie  
od dnia 22 lipca 1944 r. do dnia 31 lipca 1990 r. oraz  o skutkach niedopełnienia 
tego obowiązku przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Przewodniczącego 
Rady Miejskiej w Czempiniu radnego Krzysztofa Sankiewicza 
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  
 

Do punktu 10 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/268/02 Rady Miejskiej                   
w Czempiniu z dnia 12 czerwca 2002 roku w sprawie nadania wyróŜnień honorowych 
przedstawionego przez Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu radnego 
Przemysława Sztukowskiego:   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz podkreślił, Ŝe 
zmiana uchwały dotyczy tylko dotychczasowego § 3 mówiącego o składzie Kapituły. Radny 
Krzysztof Sankiewicz wskazał, Ŝe dotychczas w skład Kapituły wchodziły osoby spoza Rady 
Miejskiej, co powodowało, Ŝe po upływie kadencji, a nie rzadko równieŜ w trakcie jej trwania 
była potrzeba powoływania kaŜdorazowo nowego składu kapituły. Radny Krzysztof 
Sankiewicz wskazał, Ŝe po dokonaniu zmian, o których mowa w uchwale w skład kapituły 
będą wchodzili radni zajmujący określone stanowiska w Radzie Miejskiej w Czempiniu, co 
spowoduje, Ŝe zmiana składu osobowego Rady Miejskiej nie wywoła kaŜdorazowo 
konieczności zmiany uchwały. Radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe analizując 
uchwały podjęte w podobnej kwestii w innych gminach, zazwyczaj w skład kapituły 
wchodzili radni zajmujący określone funkcje oraz przedstawiciele klubów radnych 
działających w jej ramach. 
Radny Krzysztof Sankiewicz wskazał, Ŝe zgodnie z obowiązującą uchwałą powinien równieŜ 
zostać opracowany regulamin przyznawania wyróŜnień, który zostanie przygotowany przez 
kapitułę.    
Radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe termin składania wniosków o nadanie 
„Honorowego Obywatelstwo Gminy Czempiń” i medalu „Za Zasługi Dla Ziemi 
Czempińskiej”  upłynie w tym roku w dniu 19 maja 2007 roku, zaś odznaczenia zostaną 
wręczone podczas uroczystej sesji Rady Miejskiej w Czempiniu w dniu 16 czerwca 2007 
roku w czasie Dni Ziemi Czempińskiej.   
  

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr VI/35/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 30 marca 2007 roku           
w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/268/02 Rady Miejskiej w Czempiniu                  
z dnia 12 czerwca 2002 roku w sprawie nadania wyróŜnień honorowych 
przedstawioną przez Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu 
radnego Przemysława Sztukowskiego.  
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej  w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz ogłosił 5 - 
minutową przerwę w obradach.  
 
Po wznowieniu po przerwie przez Przewodniczącego Rady Miejskiej  w Czempiniu radnego 
Krzysztofa Sankiewicza obrad przystąpiono do kolejnego punktu porządku.  
 
Do punktu 10 a porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości najniŜszego wynagrodzenia 
zasadniczego pracowników zatrudnionych w Zakładzie Gospodarki Komunalnej                            
w Czempiniu oraz porozumienia odnośnie ustalenia wartości jednego punktu w złotych dla 
sporządzenia przez pracodawcę tabeli miesięcznych stawek wynagrodzenia zasadniczego 
pracowników przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Dyrektora Zakładu Gospodarki 
Komunalnej Waldemara Dudę:  
 
W odpowiedzi na pytanie radnego Stanisława Owsiannego, czy podana kwota 
wynagrodzenia jest to netto czy brutto, Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew 
wyjaśniła, Ŝe zawsze w tego typu uchwałach podawana jest wartość brutto. 
 
W odpowiedzi na pytanie radnego Aleksandra Wielińskiego, czy zgodny z prawem jest zapis 
uchwały, który mówi, Ŝe jej zapisy będą miały zastosowanie od 1 stycznia 2007 roku, 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe 
zapisy uchwały były konsultowane z radcą prawnym Urzędu Gminy w Czempiniu                          
i zaopiniowane pozytywnie.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 14 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podj ęła uchwałę                  
Nr VI/36/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 30 marca 2007 roku w sprawie 
ustalenia wysokości najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego pracowników 
zatrudnionych w Zakładzie Gospodarki Komunalnej w Czempiniu oraz 
porozumienia odnośnie ustalenia wartości jednego punktu w złotych dla 
sporządzenia przez pracodawcę tabeli miesięcznych stawek wynagrodzenia 
zasadniczego pracowników przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez 
Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej Waldemara Dudę. 
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  
 

Do punktu 11 porządku obrad:  
 
Informację o aktualnej sytuacji i działalności Związku Międzygminnego „Centrum 
Zagospodarowania Odpadów - SELEKT” przedstawiła Przewodnicząca Zarządu Związku 
Dorota Krystyna Lew.  
Informacja stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  
 
Do punktu 12 porządku obrad: 
 

� Informację kwartalną z działalności Komisji Finansów i BudŜetu oraz Spraw 
Socjalnych Rady Miejskiej w Czempiniu złoŜyła Przewodnicząca Komisji radna 
ElŜbieta Grygier.  
Informacja stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.   
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� Informację kwartalną z działalności Komisji Rolnictwa, Działalności Gospodarczej, 
Prawa i Porządku Publicznego, Ochrony Środowiska oraz Budownictwa i Spraw 
Komunalnych Rady Miejskiej w Czempiniu przedstawił Przewodniczący Komisji 
radny Włodzimierz Kuciak.  
Informacja stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  

� Informację kwartalną z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, 
Zdrowia Rady Miejskiej w Czempiniu przedstawił Przewodniczący Komisji radny 
Aleksander Wieliński.  
Informacja stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  

� Informację kwartalną z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czempiniu 
przedstawił Przewodniczący Komisji radny Piotr Wojciechowski. 
Informacja stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  

 
Do punktu 13 porządku obrad: 
 
Do przedstawionej na piśmie przez Burmistrza Gminy Czempiń informacji                               
z działalności w okresie międzysesyjnym oraz wykazu zarządzeń, które stanowią załączniki 
nr 15 i 16 do niniejszego protokołu: 
 
W odpowiedzi na pytanie radnego Macieja Głochowiaka o punkt 4 – „Spotkanie z prezesem 
ZOD – u w sprawie rozszerzenia moŜliwości oświetlenia”, Burmistrz Gminy Czempiń 
Dorota Krystyna Lew wyjaśniła, Ŝe po tym spotkaniu odbył się objazd gminy z Panem 
Bernardem Plewą, który z ramienia gminy nadzorował te prace i w gminie jest jeszcze dość 
duŜo punktów, w których powinna zostać przeprowadzona modernizacja w II etapie, 
poniewaŜ nie było takowej moŜliwości w I etapie. Burmistrz wyjaśniła, Ŝe wszelkie uwagi 
zostaną skierowane do prezesa ZOD – u i ma nadzieję, Ŝe zostaną uwzględnione w II etapie, 
który będzie się odbywał na przełomie lipca i sierpnia 2007 roku. Burmistrz poinformowała, 
Ŝe wiele będzie równieŜ uzaleŜnione od sytuacji, jaka powstanie po połączeniu się ZOD 
Poznań z ZOD w Szczecinie.  
 
W odpowiedzi na pytanie radnego Władysława Matysiaka o punkty 10 – „Odbiór techniczny 
zmodernizowanego oświetlenia w gminie” i punktu 27 – „Spotkanie z prezesem KS HELIOS 
w sprawie dotacji. Rozstrzygnięcie sprawy dotacji”, Burmistrz Gminy Czempiń Dorota 
Krystyna Lew poinformowała, Ŝe po I etapie modernizacji oświetlenia zebrali się dyrektorzy 
wszystkich zakładów oświetleniowych – z Kościana, Poznania i Wrześni i protokolarnie 
dokonano odbioru modernizacji oświetlenia przeprowadzonej w okresie od stycznia 2007 
roku do końca marca 2007 roku.  
W sprawie punktu 27 Burmistrz Dorota Krystyna Lew wyjaśniła, Ŝe spotkanie było 
poświęcone wyjaśnieniu kwestii dotacji dla Klubu HELIOS. Burmistrz wyjaśniła, Ŝe po 
zaciągnięciu przez nią opinii z Regionalnej Izby Obrachunkowej, Wielkopolskiego Ośrodka 
Kształcenia i Studiów Samorządowych oraz Ministerstwa Pracy i Polityki Społecznej – 
Departament PoŜytku Publicznego i Ministerstwa Finansów – Departament Finansowania 
Sfery BudŜetowej – skierowała pismo do KS HELIOS, które przekazano na spotkaniu,                   
o którym mowa o odmowie udzielenia dotacji na kolejne trzy lata.  
Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe 1997 roku ówczesny zarząd gminy zawarł z KS 
HELIOS umowę o bezpłatne uŜyczenie stadionu, którą kaŜda ze stron moŜe wypowiedzieć na 
końcu czerwca ze skutkiem na końcu grudnia roku kalendarzowego, chyba, Ŝe nastąpi to za 
porozumieniem w dowolnym terminie; aktualnie za cały majątek znajdujący się na stadionie 
odpowiada KS HELIOS. Burmistrz Dorota Krystyna Lew podkreśliła, Ŝe po upewnieniu się  
w wymienionych powyŜej instytucjach postanowiła o odmowie udzielenia klubowi dotacji 
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przez następne trzy lata; aktualnie jest moŜliwość utworzenia stowarzyszenia 
zarejestrowanego u Starosty Powiatowego, jednakŜe decyzja ta naleŜy do KS HELIOS, który 
musi zdecydować, czy Klub ten będzie funkcjonował przez następne trzy lata bez dotacji               
z gminy, czy teŜ zostanie utworzone nowe stowarzyszenie, które zechce realizować te 
zadania, które zostały przez gminę ogłoszone w konkursie. Burmistrz Dorota Krystyna Lew 
wskazała, Ŝe jeŜeli dojdzie do powstania nowego stowarzyszenia, to ogłosi ponowny konkurs 
na realizację tych działań. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała równieŜ, Ŝe KS HELIOS 
będzie musiał podjąć decyzję, czy dalej będzie zarządzać stadionem i ponosić koszty z tym 
związane, czy teŜ zechce zerwać tą umowę i gmina będzie nim zarządzać, zaś kluby zajmą się 
tylko działalnością sportową.        
 
W odpowiedzi na pytanie radnego Włodzimierza Kuciaka o punkt 23 – „Współorganizacja 
spotkań dla rolników z gminy Czempiń z Agencją Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa 
w sprawie dostępnych środków na nadchodzący okres”, Burmistrz Gminy Czempiń Dorota 
Krystyna Lew poinformowała, Ŝe spotkania te zorganizowano w związku z otwarciem 
nowego okresu finansowania ze środków z Unii Europejskiej, tym bardziej, Ŝe mieszkańcy 
podczas zebrań wiejskich zgłaszali, iŜ informacja ta jest niewystarczająca. Burmistrz Dorota 
Krystyna Lew poinformowała, Ŝe spotkania takie odbyły się na terenie całego powiatu 
kościańskiego, jednakŜe frekwencja była niska.  
 
W odpowiedzi na pytanie radnej ElŜbiety Grygier  o punkt 19 – „Udział w  dwudniowej 
konferencji zorganizowanej przez SGB w sprawie współpracy samorządów z Bankami grupy 
SGB oraz pozyskaniu funduszy europejskich”, Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna 
Lew wyjaśniła, Ŝe corocznie Spółdzielcza Grupa Bankowa organizuje konferencję dla 
wszystkich banków spółdzielczych oraz dla burmistrzów gmin, dla których obsługę budŜetu 
prowadzą banki spółdzielcze; w czasie konferencji odbywają się wykłady poświęcone 
współpracy, pomocy banków dla gmin, jak równieŜ pozyskaniu środków europejskich.   
 
Do punktu 14 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe  
w okresie międzysesyjnym: 

1. uczestniczył w powiatowym turnieju „MłodzieŜ zapobiega poŜarom”, który odbył się 
w Śmiglu, a którego zwycięŜczynią w kategorii szkół podstawowych została 
uczennica Szkoły Podstawowej w Starym Gołębinie, mieszkanka Gorzyc.   

2. uczestniczył w sesji Rady Powiatu Kościańskiego;  
3. brał udział w otwarciu wystawy zorganizowanej przez Centrum Kultury Czempiń pn. 

„Wielkanocne nastroje”; 
4. do Rady Miejskiej w Czempiniu wpłynęły pisma: 

� Pismo Burmistrz Gminy Czempiń z dnia 27 marca 2007 roku do Zarządu 
Klubu Sportowego HELIOS w Czempiniu, które stanowi załącznik nr 17 do 
niniejszego protokołu.  

� Pismo Zarządu Klubu Helios z dnia 20 marca 2007 roku do Przewodniczącego 
Rady Miejskiej w Czempiniu, które stanowi załącznik nr 18 do niniejszego 
protokołu; 

� Pismo Burmistrz Gminy Czempiń z dnia 16 marca 2007 roku do Marszałka 
Województwa Wielkopolskiego, które stanowi załącznik nr 19 do niniejszego 
protokołu;  

� Odpowiedź Zakładu Gospodarki Komunalnej w Czempiniu z dnia 14 marca 
2007 roku w sprawie dostawy i kosztów energii cieplnej w budynku przy ulicy 
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Gruszkowej w Czempiniu, które stanowi załącznik nr 20 do niniejszego 
protokołu.  

 
Do punktu 15 porządku obrad:  
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew udzieliła odpowiedzi na interpelacje                  
i zapytania radnych: 

1. Radnego Stanisława Owsiannego:  
Burmistrz wskazała, Ŝe interpelacja w sprawie wycięcia gałęzi zostanie zgłoszona do 
zarządcy drogi, zaś nawierzchnia ulicy Kwiatowej, jeŜeli tego wymaga zostanie 
wyrównana.  

2. Radnego Piotra Wojciechowskiego:  
Burmistrz poinformowała, Ŝe kilkakrotnie były wysyłane pisma do zarządcy drogi, 
jednakŜe przez przystąpieniem do działania musi zostać wyłoniona w drodze 
przetargu firma, dlatego teŜ wydłuŜa się czas oczekiwania na wykonanie tychŜe prac.  

3. Radnego Jerzego KrzyŜostaniaka:  
Burmistrz wskazała, Ŝe w przypadku drogi powiatowej ma miejsce podobna sytuacja, 
jak w Jarogniewicach, zaś załatania dróg gminnych dokona Zakład Gospodarki 
Komunalnej w Czempiniu lub wyłoniona w tym celu firma.  

4. Radnego Wojciecha Adamskiego: Burmistrz wskazała, Ŝe wyjaśni, dlaczego sprawa 
ta nie została do dnia dzisiejszego załatwiona i zostaną podjęte odpowiednie kroki             
w celu jej załatwienia.  

5. Radnego Krzysztofa Giemzy: 
- w sprawie elewacji Centrum Kultury Czempiń – Burmistrz wyjaśniła, Ŝe remont 

trwa tak długo, poniewaŜ jest wykonywany przez męŜa Dyrektor Centrum, który 
wykonuje prace w czynie społecznym, wtedy, kiedy pozwalają mu na to jego 
obowiązki. Burmistrz wskazała, Ŝe dzięki takiemu rozwiązaniu Centrum nie ponosi 
dodatkowych kosztów z tego tytułu.  

- w sprawie oznakowania krzyŜówki na drodze Głuchowo – Piechanin – sprawa 
zostanie skierowana do odpowiedniego referatu, który wystosuje wniosek                           
o odpowiednie oznakowanie krzyŜówki; 

- w sprawie gazyfikacji – Burmistrz wskazała, Ŝe najlepszym rozwiązaniem byłoby 
zorganizowanie spotkania radnych z przedstawicielami firmy KRI, podczas którego 
moŜna by było wyjaśnić wszelkie wątpliwości; 

- droga polna Srocko – Głuchowo na pewno zostanie wyrównana; 
- nawierzchnia ulicy Podleśnej w Głuchowie – jeŜeli wymaga równania zostanie ujęta 

w planie równania dróg.  
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe otrzymała informację             
z Zarządu Dróg Powiatowych, iŜ ogłosił on przetarg na utrwalenie nawierzchni Piechanin – 
Srocko i do 15 czerwca 2007 roku te prace będą wykonane.  
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe otrzymała równieŜ 
informację od Burmistrza Śremu, do którego zwróciła się z prośbą o umoŜliwienie 
przystąpienia Gminy Czempiń do porozumienia komunalnego utrzymującego schronisko dla 
psów, dzięki czemu będzie moŜliwość oddawania tam psów z terenu gminy Czempiń. 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe Urząd Miejski w Śremie rozpoczął procedurę 
związaną z moŜliwością przystąpienia gminy Czempiń do porozumienia międzygminnego. 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew podkreśliła, Ŝe koszty dla gminy nie są wysokie,                            
a rozwiązuje to problem bezpańskich psów na terenie gminy Czempiń; schronisko                        
w Szymanowie jest nowoczesne, spełnia wszelkie wymogi.  
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Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe 30 marca 2007 roku 
został złoŜony wniosek do Ministerstwa Sportu o kolejne boisko wielofunkcyjne przy 
Gimnazjum w Borowie; koszty są pokrywane zarówno z Ministerstwa, jak i z PZU. Burmistrz 
Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe w dniu 28 lutego 2007 roku został złoŜony wniosek                
o dofinansowanie sali widowiskowo – sportowej, zaś wstępne informacje o jego losach będą 
znane na przełomie kwietnia i maja.  
 
Do punktu 16 porządku obrad: 
 
W wolnych głosach i wnioskach: 
 
Radny Augustyn Szymczak poinformował, Ŝe jest moŜliwość podstawienia transportu                     
i odbioru zuŜytej dachówki.  
 
Radny Aleksander Wieliński w sprawach: 

� wycięcia tzw. witek drzew rosnących przy drodze wojewódzkiej Czempiń – Śrem 
(za krzyŜem), poniewaŜ miejsce to jest wykorzystywane nielegalnie na 
składowisko odpadów; 

� zwrócenie uwagi, aby firma wywoŜąca śmieci z kontenerów przy ulicy 
Słowackiego – Polna – Konopnickiej w Czempiniu robiła to z większą 
starannością, poniewaŜ pozostałości śmieci roznoszone są przez wiatr po całym 
osiedlu; 

� opróŜnienia kubłów na śmieci przy kortach przy ulicy Polnej; 
� sprawdzenia, czy planowana jest modernizacja stacji benzynowej w Czempiniu, 

poniewaŜ nie powinno to mieć miejsca, w sytuacji, gdy planuje się 
wyprowadzenie stacji z Rynku w Czempiniu.   

 
Radny Aleksander Wieliński poinformował, Ŝe od dnia 1 kwietnia 2007 roku działają korty 
tenisowe przy ulicy Polnej w Czempiniu – dzieci i młodzieŜ do 18 roku Ŝycia moŜe korzystać 
z nich za darmo, pozostali  za odpłatnością 5 zł za godzinę za kort.  
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe w sprawie stacji benzynowej 
były prowadzone rozmowy z dyrekcją Orlen – u, jednakŜe po zmianie władz nie ma 
moŜliwości ich kontynuowania. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wyraziła pogląd, Ŝe stacja 
benzynowa nie powinna być modernizowana, poniewaŜ w przyszłości ma zostać przeniesiona 
w inne miejsce.   

 
Radny Stanisław Owsianny w sprawie opróŜnienia kontenerów do segregacji odpadów 
ustawionych przy ulicy Spółdzielców.   
   
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe jest moŜliwość odbierania 
śmieci z kontenerów, naleŜy jednak w tym celu poinformować o ich zapełnieniu Urząd 
Gminy w Czempiniu.  
 
W odpowiedzi na pytanie radnego Władysława Matysiaka o kwestię nielegalnego wywozu 
śmieci na składowisko w Srocku Wielkim,  Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew 
poinformowała, Ŝe sprawa została przekazana do referatu i odpowiedź zostanie skierowana na 
piśmie.   
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Radny Krzysztof Giemza zwrócił się z prośbą o wycięcie odrostów krzaków i drzew na 
drodze z Borowa do Gorzyczek, poniewaŜ utrudniają one przejazd samochodów i powodują 
niebezpieczeństwo.  
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe w sprawie tej został 
złoŜony wniosek mieszkańca Gorzyczek, który wykona te prace za pozyskane drewno, 
jednakŜe naleŜy uzyskać zgodę właściciela.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz złoŜył 
okolicznościowe Ŝyczenia świąteczne dla wszystkich zebranych.  
 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad VI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz zamknął posiedzenie.  
 
 
 
                                                                                            Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Czempiniu 
/-/ Krzysztof Sankiewicz 

 
Protokołował: 
Podinspektor 
mgr Magdalena Głucha  
 
 
 
 
  
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 



 15 

 
 

 
 

 


